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VERSLAG VAN DE VERGADERING GEHOUDEN OP 1 DECEMBER 2010. 

 

Aanwezig: dhr. Meijer; mevr. Bracht; dhr. Van Galen; dhr. Van der Zee; dhr. 

Deekens; dhr. Van Ravenzwaaij; dhr. Tepas, dhr. Van Ammers, mevr. Mooy. 

Afwezig: dhr. Klijn; dhr. Den Hollander; dhr. Landman; mevr. Ten Boekel. 

Gasten: dhr. Drieënhuizen, dhr. Van Ee. 

 

Dhr. Tepas opent de laatste vergadering van 2010 en heet een ieder welkom. 

Dhr. Drieënhuizen krijgt het woord: 

De IJsclub heeft gevraagd of zij een ijsbaan mogen maken op het speelveld aan 

de Frankendaelstraat. Dit had dan eigenlijk al in oktober onder water gezet 

moeten worden, dus voor dit seizoen is het te laat, maar wellicht voor de 

volgende jaren? De DR vindt het een goed idee. Dhr. Tepas gaat bij de 

buurtbewoners informeren wat zij ervan vinden. 

In 2025 zal het aantal 75+-ers in de gemeente Zijpe bijna zijn verdubbeld. Hoe 

gaat dit met woonruimte en zelfstandig blijven wonen? Dhr. Van de Zee zegt toe 

dat hij nogmaals zijn oor te luister zal leggen bij de Woningbouwvereniging. 

Uit Natura 2000 blijkt dat het strand hier geen onderdeel van uitmaakt en dus 

ook geen beschermde status heeft. 

Op 18 november 2010 was er een bijeenkomst in het dorpshuis van Kust op 

Kracht. De DR was hier niet aanwezig. Op die avond werd het geld “verdeeld” en 

deze kans heeft de DR laten liggen. Nu rest alleen nog een briefje schrijven. De 

DR geeft aan de vinger aan de pols te houden. 

De Uytlandse weg is levensgevaarlijk en daar zou eigenlijk een fietspad 

aangelegd moeten worden. 

Dhr. Tepas dankt dhr. Drieënhuizen voor zijn inbreng gedurende het gehele jaar. 

 

Vaststellen agenda. 

Dhr. Van Ravenzwaaij wil graag praten over het gedeelte van de vergadering die 

besloten wordt gehouden. In het kader van de transparantie kan hij dit niet 

verenigen met zijn werk als raadslid. Hier ontstaat enige discussie over. 

Afgesproken wordt dat dit onderwerp in januari op de agenda wordt gezet, 

zodat iedereen er goed over kan nadenken. 

 

 



  

Mededelingen. 

Deze zijn aan een ieder rondgemaild. 

Dhr. Tepas is gebeld door de gemeente over de ijsbaan die aangelegd was door 

buurtbewoners op de Previnaireweg. De gedoogvergunning is alsnog aangevraagd. 

Voorgesteld is om dit in het vervolg via de DR te doen, zodat wij het verzoek 

kunnen ondersteunen. 

Er is een motie ingediend voor een Plan van Aanpak voor:  

matrixborden met extra informatie,  

de entree van de dorpen te verbeteren ,  

de strandopgangen een kwaliteitsimpuls te geven en  

de bebording vanaf de N9 aan te passen voor verwijzing van de strandopgangen. 

De verlichting van de kerk brandt niet. Moet de DR actie ondernemen? De DR 

vindt van niet. 

Op het persbericht van dhr. Tepas over de parkeergarage zijn diverse reacties 

geweest. 

De gemeente Zijpe is bezig met een verkeersplan, en dhr. Tepas is bij de 

bijeenkomst geweest. Daar werd inbreng gevraagd van de belangstellenden en 

dat heeft dhr. Tepas ook gedaan. Alle wensen die wij in het verleden al eens 

aangedragen hebben zijn nu weer ingebracht, plus de vraag om een fietspad langs 

de Uytlandse weg. 

Dhr. Deekens deelt mee dat de Ondernemers van plan zijn om camera’s op te 

gaan hangen op het Dorpsplein. 

 

De vergaderdata voor 2011 zullen zijn: 

13-01; 03-02; 03-03; 07-04; 12-05; 09-06; 01-09; 06-10;03-11; 01-12. 

 

Dhr. Van Ammers en mevr. Mooy zullen een datum prikken om het secretariaat 

over te dragen. 

 

Werkgroepen. 

Groote Keeten: dhr. Van Galen memoreert nogmaals aan de brief die de DR 

gestuurd heeft naar de gemeente. Hier is nooit op gereageerd, ook niet na een 

herinnering. Dit is een zeer kwalijke zaak, zeker omdat het onderwerp nu reeds 

behandeld is in de Raad en er een voorbereidingsbesluit is genomen. 

Dhr. Van Ravenzwaaij zegt toe dat hij gaat uitzoeken wat er fout is gegaan. 

Dhr. Van Galen stelt een brief op met een klacht over onheuse behandeling. 

Kust op Kracht: dhr. Van der Zee geeft aan te stoppen met deze werkgroep. 

Callantsoog: het uitstallen van borden etc. op de openbare weg is wel meegedeeld 

aan de diverse ondernemers, maar er wordt weinig tot geen gehoor aan gegeven. 

De N9 gaat in 2011 4 dagen dicht. Dit zal gebeuren in overleg met de 

ondernemers. 



  

Communicatie: dhr. Van de Zee biedt zijn excuses aan voor het late doorsturen 

van de binnengekomen mails via de website. 

 

Kruising Dorpsweg/Abbestederweg/Duinweg. 

Deze moet Duurzaam Veilig ingericht gaan worden. De ondernemers willen graag 

dat de doorgaande route door het dorp blijft gaan. De DR zal dit meenemen 

richting de Gemeente. 

 

Post. 

Dit is naar een ieder rondgemaild. 

Dhr. Leguit had een brief bij het secretariaat in de bus gegooid en deze brief 

wordt voorgelezen en voor kennisgeving aangenomen. 

 

Rondvraag. 

Dhr. Deekens: hoe kunnen we de burgers oproepen hun stoepen sneeuwvrij te 

maken? Dhr. Tepas schrijft een stukje voor in de Omroeper. 

Dhr. Van de Zee gaat kijken of hij de mails die binnenkomen via de website, 

rechtstreeks doorgestuurd kan krijgen naar de leden. 

Dhr. Van Galen vertrekt weer naar Oostenrijk en zal in mei 2011 terug zijn. 

Merkt op dat de gemeente heeft aangekondigd dat men beter gaat letten op 

overhangend groen en hij is blij dat zij dit opgepikt hebben op aangeven van de 

DR. 

Dhr. Meijer: als de parkeergarage niet doorgaat, dan wil de AH een parkeerdek 

op het dak. 

De bibliotheek gaat verhuizen. 

 

Dhr. Tepas sluit de vergadering door alle leden fijne feestdagen en een goede 

jaarwisseling te wensen, hij spreekt de hoop uit dat ook 2011 weer een goed jaar 

zal zijn voor de DR en hij bedankt alle leden voor hun inzet. 

 

Tot zover het verslag van de vergadering van 1 december 2010. 

 

A. Mooy, 

Secretaris. 

 

Callantsoog, 15 januari 2011. 

 

 

 

 

 



  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


